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Note privind conferința

Din aceasta învăț:

Aduceți- vă amin-
te cine sunteți

Din aceasta învăț:

Credință în Isus 
Hristos

Din aceasta învăț:

Mergi pe cărare alături de El

Din aceasta învăț:
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Președintele Eyring a spus că se simte 
încurajat când citește povestirea în care Nefi 
ia plăcile de alamă de la Laban. Nefi nu știa 
exact ce să facă, dar a fost îndrumat în fiecare 
moment de Duhul Sfânt. Când Domnul ne 
cere să facem ceva greu, Duhul Sfânt ne va 
ajuta și pe noi.

Vârstnicul Stevenson ne- a invitat să ne 

oprim de fiecare dată când ne vedem în 

oglindă și să spunem: „Uau, uită- te la 

mine! Sunt minunat! Sunt un copil al lui 

Dumnezeu! El mă cunoaște! El mă 

iubește!”. Acest lucru ne va ajuta să 

ne aducem aminte cine suntem 

cu adevărat și cum ne pot ajuta 

Dumnezeu și Duhul Sfânt.

Vârstnicul Costa a împărtășit povestirea 

despre momentul în care Isus Hristos a 

potolit furtuna. Cu toții avem parte de furtuni, 

sau încercări, în viață, care sunt grele. Dar nu 

va trebui niciodată să le înfruntăm singuri. 

Faptul de a avea credință în Isus Hristos ne 

va da puterea și pacea de care avem nevoie 

pentru a înfrunta orice furtună.

Președinta Freeman a spus o povestire 
despre un moment în care dorea să viziteze un 
drum special, deși o durea glezna. Ea nu putea 
să meargă singură pe drum, așa că ghidul a 
ajutat- o. La fel ca ghidul președintei Freeman, 
Isus Hristos ne va ajuta cu orice încercare 
pe măsură ce ne străduim să ne ținem 
legămintele.


